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  Datum: 14 september 2023 

Onderwerp  Tijd: 13:00u – 15:00u 

Notulen Fysieke Overlegtafel Wmo begeleiding 

Helmond & Peelgemeenten 

Notulist: Cathelijn Baartse-v. 
Tongeren 

Locatie: Gemeente Helmond 

 

 
 
Aanwezig: 

Dhr. G. Christiaanse (Peelgemeenten), mw. A. Huijgen (Helmond), mw. E. v.d. Lee (ORO), 
dhr. R. v. Litsenburg (LEVgroep), mw. I. Bron (Savant), dhr. V. Neijts (GGZ OB), dhr. D. v. 
Sambeek (Zorgcoöperatie tot uw dienst), mw. C. Soeter (Helmond), mw. M. v.d. Meer 
(SWZ), mw. K.  Erps (Helmond), mw. I. Eijdems (Zorgboog), mw. K. Scheepers (Impegno), 
mw. M. v.d. Heijden (SZZ), mw. C. Baartse-van Tongeren (Bizob). 

Afwezig: Mw. E. Merlo (Peelgemeenten), SMO, ONIS.  
 
 

  

1. Opening  
Dhr. Christiaanse opent de vergadering.  

 

2. Mededelingen 
Dhr. Christiaanse: terugkoppeling m.b.t. toegang Laarbeek; in het verleden zijn er signalen geweest mb.t. de 
toegang. Dhr. v. Sambeek heeft samen met dhr. Christiaanse en M. v.d. Heijden gesproken met de 
gebiedsmanager over de bejegening consulent-klanten. Dit was een opdracht die consulenten van B&W 
hebben gehad (zo weinig mensen toegang geven tot zorg). Er zijn vervolgstappen op uitgezet: consulenten 
krijgen nu intervisie. Er werden geen gespreksverslagen gemaakt, dit gebeurd nu wel. Ook worden er 
vervolggesprekken ingepland om e.e.a. te volgen.  

 

3. Verslag overleg 11 mei 2023 

Er zijn geen op- of aanmerkingen. Het verslag wordt vastgesteld.  

 

4. Indexering tarieven per 1 januari 2024, mede n.a.v. diverse vragen vanuit de FOT; toelichting 
voorgenomen besluit: 

De bestuurlijke intentie is om per 1 januari 2024 de tarieven voor Wmo begeleiding te indexeren aan de 
hand van de landelijke contractstandaard jeugd (90% OVA en 10% PPC van het jaar t-1), wat betekent een 
indexering met 6,43%. Hiermee wordt in positieve zin afgeweken van het beleid om te indexeren aan de 
hand van het vijfjarige gemiddelde van de OVA-index (wat zou resulteren in een indexering met 4,2%). De 
indexering conform de contractstandaard jeugd volgt in hogere mate de actuele prijsontwikkeling en is 
meer  voorspelbaar. Hiermee wordt ook ingespeeld op de signalen vanuit aanbieders, dat het vijfjarige 
gemiddelde van de OVA-index onvoldoende rekening houdt met de forse loon- en prijsontwikkeling in 
afgelopen tijd. Peelgemeenten en Helmond zien geen mogelijkheid om de tarieven te verhogen vóór 1 
januari 2024 en evenmin is er ruimte voor een verdergaande indexering, omdat gemeenten hiervoor niet 
worden gecompenseerd vanuit het Rijk.  
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Na bespreking in de FOT zal er in oktober een voorgenomen besluit worden voorgelegd aan de DOT, en via 
de DOT zal ook de definitieve besluitvorming worden gepubliceerd (november). 

 

Mw. v.d. Meer: Jeugd verwijst naar een landelijk platform. Mw. Huijgen: mochten er belangrijke 
ontwikkelingen zijn dan staan we hiervoor open.  

 

Dhr. v. Litsenburg: het is de vraag of LEVgroep mee kan gaan in deze indexering. Pleidooi voor advies van 
indexering tarieven van het voorliggend veld. Mw. Huijgen: dit is een ander veld, afhankelijk van subsidies. 
Hier kan geen advies over worden gedaan.  

 

Dhr. v. Neijts: positief dat het tarief naar boven is bijgesteld.  

 

5. Inkoop Wmo 2025 

Dhr. van Sambeek (Tot uw dienst) heeft de volgende vragen gesteld: 

1. Wat is het beleidskader m.b.t de inkoop/ contractering met ingang van 1 januari 2025 ?  

2. Hoe gaat de procedure verlopen en wat zijn de beoordelingscriteria voor het afsluiten van de contracten.  

3. Wat is de strategische koers van de gemeentelijke samenwerking van de zes gemeenten in de peelregio ?  

4. Welke ontwikkelingen zijn er te verwachten m.b.t de inkoop in relatie met de visie op Peel duurzaam 
gezond? 

 

Mw. van der Heijden (SZZ) heeft de volgende vraag gesteld: 

SZZ is benieuwd naar uitkomsten vervoer en andere uitgangspunten voor aanbesteding 2025. Dhr. 
Christiaanse: dit komt terug in de presentatie.  

 

De inkoop Wmo 2025 wordt als volg besproken: 

- Toelichting: de belangrijkste inkoopkeuzes aan de hand van de inkoopstrategie. 

- Ter bespreking: de algemene kwaliteitscriteria (bijgevoegd).  

- Toelichting: de aanpak van de tariefstelling.  

- Toelichting: de planning. 

 

 

Presentatie FOT 

Wmo begeleiding september 2023 (1).pptx

Kwaliteitseisen 

Algemeen Begeleiding en BW.pdf
 

 

Dhr. v. Sambeek: wat is  normaliseren? Als dit maar niet betekent standaard minder toegang tot zorg.  

T.a.v. stevige rol toegang pleit dhr. voor loslaten hokjes zoals bv. wijkverpleegkundige/casemanager 
welke niet mag indiceren voor Wmo.  

 

Mw. v.d. Heijden: blijft de overeenkomst kortdurend verblijf gehandhaafd?  

Mw. Huijgen: traject staat los van inkoop begeleiding. Het tarief wordt opnieuw bekeken.  

Dhr. Christiaanse: huidige product KV blijft gehandhaafd.  

 

Dhr. v. Sambeek: contractduur is kort. Niet gebruikelijk. Dhr. Christiaanse neemt deze input mee.  

 

Dhr. Christiaanse, vraag aan allen: wie wil in een werkgroep meedenken t.a.v. formuleren SLA en KPI’s? 
De volgende aanbieders hebben zich opgegeven: dhr. Neijts (GGZ OB), mw. Scheepers (Impegno), mw. 
v.d. Lee (ORO), mw. v.d. Heijden (SZZ).  

 

Dhr. Christiaanse, vraag aan allen: is begeleiding groep technisch/administratief overzetten mogelijk? 
Mw. v.d. Heijden: dit is mogelijk, als dit op tijd wordt gecommuniceerd.  
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Dhr. Christiaanse: en voor begeleiding individueel? Vraag aan allen een terugkoppeling te geven over de 
mogelijkheden t.a.v. technische/administratieve omzetting. Input uiterlijk 28 september aanleveren via: 
wmopeel@bizob.nl. 

 

Kwaliteitscriteria: 

Dhr. v. Sambeek: kwaliteitscriteria meenemen in werkgroep KPI’s om er kritisch naar te kijken.  

 

Dhr. Christiaanse, vraag aan allen: kwaliteitscriteria doornemen en terugkoppeling uiterlijk 28 september 
aanleveren via: wmopeel@bizob.nl.  

 

6. WVTTK 

Mw. v.d. Lee: we zien een complexere doelgroep waarbij sparren met een gedragsdeskundige wenselijk is. 
Echter, hier mag geen vergoeding tegenover staan. Hoe kunnen we elkaar hier in vinden? Herkennen 
anderen dit?  

 

Dhr. Christiaanse en mw. Huijgen: nemen dit intern mee.  

 

7. Sluiting 
Dhr. Christiaanse sluit de vergadering.   
De volgende FOT staat gepland op donderdag 7 december 2023 van 13.00 tot 15.00 uur (MS Teams). 

mailto:wmopeel@bizob.nl

